
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 18. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 158
Vil ministeren oplyse, hvordan besparelsen, jf. L 67 (boligydelsespakke) ved
indførelse af loft over den støtteberettigede leje i ældre- og plejeboliger ville
have været fordelt på henholdsvis plejeboliger og øvrige ældreboliger, dels i
2021 og dels på langt sigt, hvis loftet var blevet fuldt indfaset? Besparelsen
bedes oplyst både som den samlede besparelse ved de fire ændringer, der
indgår i boligydelsespakken, og alene som virkningen af loftet over den støtte-
berettigede husleje. Der ønskes oplyst antal af berørte og den gennemsnitlige
besparelse for de to boligtyper.
Spørgsmålet ønskes besvaret senest 3 dage før samråd om Udbetaling Dan-
marks administration af L 67 om boligydelsespakken, jf. BEU alm. del - sam-
rådsspm. M.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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